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Prvňáčci a předškoláci ze všech novoměstských základních a mateřských škol se ve čtvrtek
sešli v místním Kině 70. Více než 200 dětí přivítal jménem města starosta Petr Hable i
místostarosta Michal Beseda.
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"Jako dítě jsem začátek školního roku neměl příliš rád. Postupem času jako rodič a nyní i jako
starosta to již vnímám samozřejmě jinak, a každý rok je pro mne milou povinností předstoupit
před prvňáčky a popřát jim úspěšný vstup do nového školního roku při slavnostním zahájení v
místním kině," uvedl starosta Petr Hable.

  

V letošním roce si celý dopolední program připravila Základní škola a Mateřská škola Krčín.
Průvodního slova se ujala její ředitelka Mgr. Jana Vitverová. Po úvodních proslovech děti ze ZŠ
Krčín pobavily budoucí i současné prvňáčky pohádkou o Popelce, za kterou sklidily zasloužený
potlesk.

  

"Letošní rok je v porovnání s roky předchozími výjimečný počtem dětí, které zahajují svoji školní
docházku. Celkem v novoměstských školách otevíráme pět prvních tříd pro 121 prvňáčků. 47
dětí bude navštěvovat dvě první třídy v ZŠ Komenského, 46 dětí dvě první třídy v ZŠ Malecí a v
ZŠ Krčín otevíráme jednu první třídu s 28 žáky. Celkový počet školáků v prvních třídách je letos
o 16 dětí vyšší než v roce 2014. V roce 2016 by počet prvňáčků měl být srovnatelný s letošním
počtem, v následujících letech předpokládáme nejprve mírný, po 4-5 letech dramatický pokles
počtu dětí, které se budou hlásit do prvních tříd," zhodnotil situaci v novoměstských školách
místostarosta Michal Beseda.
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